
                                                                                                         Str. 1 

 

 

    Zápis z jednání                        
Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  

(dále jen: KINF)  
Jednání:             

Číslo pořadí: 13 
  

Veřejné:  ANO Zapsal: J. TUREK 

           
            

Datum konání:  13.6.2024 Začátek: 16:00 Konec: 18:05 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Tomáš Hamr ANO     
 

Místopředseda komise: Filip Čech NE  ANO   
 

           Karel Ulm ANO      
           Petr Lukáš ANO     

 
           David Soukup ANO     

 
           Jakub Rozsypal ANO     

 
           Traian Urban NE  ANO   

 
           Martin Sládek ANO      

           Filip Lerbletier ANO      
   Tajemník komise: Jan Turek ANO      
   Stálý host: Richard Bureš ANO      

           

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: Miroslav Ulrich ANO      
                     Další přítomní hosté:  0 
                                                                                                                          
Program: 

1. Konstatování/schválení ověřovatele zápisu 13. jednání + prezence účastníků 
       (PZN k bodu č. 1: je zvolený stálý ověřovatel zápisů jednání KINF i jeho případný zástupce) 

2. Schválení navrženého programu 13. jednání KINF 

3. Schválení zápisu č. 12 z jednání KINF 16.5.2024  

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již 
chválených 

Projednání třech záměrů: 

 Obnova výpočetní techniky MČP1 (24/0202/VZ) 

 Fortinet - podpora na 1 rok (24/0240/VZMR) 

 DATACENTRUM – podpora na 3 roky (24/0241/VZMR) 

5. Schválení termínů jednání KINF na 2. pololetí roku 2024 

6. Rozvojová strategie IT MČP1 

7. Aktuální informace o ICT od gesčního radního pana Richarda Bureše 

8. Aktuální informace od vedoucího odboru informatiky MČP1 pana Miroslava Ulricha  

9. Různé 
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1. Schválení ověřovatele zápisu 13. jednání + prezence účastníků 
Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise provedl společně s tajemníkem komise kontrolu přítomných/omluvených/neomluvených/ a 

hostů. Konstatoval, že komise je usnášeníschopná (stav naleznete v seznamu účastníků v úvodu zápisu). Přílohou 

zápisu je prezenční listina. Pan předseda Tomáš Hamr a člen komise, Karel Ulm byli připojeni k jednání on-line, 

pomocí MS Teams. Možnost konání jednání on-line byla schválena vedoucí odboru OVO V. Valíčkovou. Vzhledem 

k tomu, že byl p. Karel Ulm připojený on-line, a ještě k tomu předeslal, že nebude moci být až do 18hod, 

z pracovních důvodů. Ověřovatelem byl tedy konstatován jeho zástupce, p. David Soukup. 

 

2. Schválení navrženého programu 12. jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak byl publikován 

na www.praha1.cz, a na MS SharePointu pracovního týmu KINF MČP1. Pana předseda Hamr vyzval přítomné, 

jestli má někdo z nich připomínky k programu schůze. Nikdo přítomný připomínku nebo návrh na změnu 

nevyslovil, a byl tedy odhlasován. 

 

Usnesení KINF č.: 1/13/13.06.2024 

Komise pro informatiku schvaluje program 13. jednání KINF. 

 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

3. Schválení zápisu č.12 z 16.05.2024 z jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise vyzval členy komise k vyslovení případných připomínek k zápisu z 12. jednání KINF, které 

proběhlo 16. 5. 2024. K zápisu nebyly žádné připomínky.  

Usnesení KINF č.: 2/13/13.06.2024 

Komise pro informatiku schvaluje zápis ze svého 12. jednání konaného 16.05.2024  

 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již chválených 

Předkladatel: Miroslav Ulrich 

Pan předseda vyzval vedoucího odboru informatiky, aby přednesl informace aktuálně připravovaným materiálům 

do rady MČ. Pan Ulrich předložil komisi následující materiály, a požádal o projednání v opačném pořadí než je 

původně zapsáno v programu. (Tedy 1. DataCentrum, 2. Fortinet a na závěr Obnova výpočetní techniky) 

Projednání třech záměrů: 

 DATACENTRUM – podpora na 3 roky (24/0241/VZMR) 

Pan Ulrich vyzval tajemníka komise, aby promítl účastníkům komise postupně, na monitory v jednací místnosti, 
podklady – dokumenty k záměrům výběrových řízení. Sdělil také, že materiály byly nahrány na MS Sharepoint 
KINF MČP1. Následně je pan vedoucí Ulrich okomentoval, a v průběhu prezentace zodpovídal dotazy členů 
komise.  

Podporová smlouva s firma DataCentrum, která nám spravuje docházku a mzdový systém. Je to opakující se 
smlouva, ta stávající je mezi materiály nahranými na Sharepoint KINF, končí v listopadu letošního roku a 
v podstatě jde o to jí obnovit a prodloužit, je to standardní postup, neboť dodavatel dodává aplikaci, ve které 
docházka a mzdový systém běží (DC2/DC3). Smlouva je ve stejném rozsahu, jako minulá, tedy na 3 roky. Odhad 
ceny byl proveden na základě ceny minulé + přičtení 30%, v rámci inflace za uplynulé 3 roky. Až proběhne 
domluvení smlouvy, bude předložena komisi, a může být porovnána s tou minulou (platnou), atd.  

Z pléna vzešel dotaz, jestli byl hledán jiný dodavatel – jiné aplikace (průzkum trhu). Pan Ulrich vysvětlil, že OINF 

http://www.praha1.cz/
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MČP1 zajišťuje servis pracovištím MČP1, a v tomto případě aplikaci používá Personální oddělení se mzdovou 
účtárnou, a případný návrh na změnu, průzkum trhu, atd., by musel vzejít právě od HR MČP1. 

Součástí podpory jsou aktualizace v rámci legislativních změn. 

Následně proběhla diskuze. Po jejím ukončení bylo na monitory v jednací místnosti promítnuto navrhované 
usnesení k aktuálně projednávanému tématu, a pan předseda ho přednesl. Změny na navrhované usnesení 
nebyly vzneseny. Následně o něm nechal pan předseda Hamr členy komise hlasovat. 

 
Usnesení KINF č.: 3/13/13.06.2024 

KINF bere na vědomí informace od vedoucího OINF MČP1 p. M.Ulricha o připravovaném záměru veřejné zakázky 

„DATACENTRUM – podpora na 3 roky“ (24/0241/VZMR).  

KINF doporučuje přípravu záměru veřejné zakázky „DATACENTRUM – podpora na 3 roky“ (24/0241/VZMR). 

 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 Fortinet - podpora na 1 rok (24/0240/VZMR) 

Pan Ulrich vyzval tajemníka komise, aby promítl účastníkům komise postupně, na monitory v jednací místnosti, 
podklady – dokumenty k záměrům výběrových řízení. Sdělil také, že materiály byly nahrány na MS Sharepoint 
KINF MČP1. Následně je pan vedoucí Ulrich okomentoval, a v průběhu prezentace zodpovídal dotazy členů 
komise.  
Sdělil, je to podobné jako předešlé projednávané téma - záměr. V tomto případě se jedná o smlouvu na podporu 
Fortinet zařízení, smlouvu uzavíráme na jeden rok, neboť OINF nemá v rozpočtu finanční prostředky na delší 
prodloužení smlouvy. Oproti minulé smlouvě, jsou přidány k hlavnímu firewallu – FortiGate a Fortianalizeru dva 
nové firewally, pro dvě detašovaná pracoviště MČP1. Uzavřené výběrové řízení, oslovené firmy jsou bývalí síťový 
správci, nynější a další dodavatelé znalí ICT prostředí, konfigurací zařízení MČP1. Jedná se o SW a HW podporu. 
Následně proběhla diskuze. Z diskuze vyplynul požadavek pana Filipa Lerbletiera na nahlédnutí do zadávací 
dokumentace, a i následné usnesení. 
 

Usnesení KINF č.: 4/13/13.06.2024 
Pro všechny budoucí zasedání komise bude předkládán záměr projektu – výběrového řízení a po jeho schválení 
bude připravována zadávací dokumentace, která bude předkládána komisi k nahlédnutí a připomínkování.  
 
Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

Dále bylo hlasováno usnesení k  Fortinet - podpora na 1 rok (24/0240/VZMR), s tím, že pan vedoucí M.Ulrich uloží 
zadávací dokumentaci k tomuto VŘ na MS Sharepoint KINF MČP1, aby byla k náhledu a případnému 
připomínkování členům komise. 

 

Usnesení KINF č.: 5/13/13.06.2024 
KINF bere na vědomí informace od vedoucího OINF MČP1 p. M.Ulricha o připravovaném záměru veřejné zakázky 

„Fortinet - podpora na 1 rok“ (24/0240/VZMR).  

KINF doporučuje realizaci záměru s přípravou projektové dokumentace veřejné zakázky „Fortinet - podpora na 1 

rok“ (24/0240/VZMR).  

 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 1 

Usnesení bylo přijato 
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 Obnova výpočetní techniky MČP1 (24/0202/VZ) 

Pan Ulrich vyzval tajemníka komise, aby promítl účastníkům komise postupně, na monitory v jednací místnosti, 

podklady – dokumenty k záměrům výběrových řízení. Sdělil také, že materiály byly nahrány na MS Sharepoint 

KINF MČP1 a připomněl, že tento záměr byl diskutován již při minulém jednání komise, byla doplněna kalkulace 

celkové ceny a detailní informace k testování stávajících zařízení s novou instalací Windows 11, jaké problémy a 

k jakému zpomalení běhu procesů a aplikací došlo u stávající HW po nainstalování Windows 11, atd. Zdůraznil, 

že toto je pouze souhlas se spuštěním záměru projektu obnovy výpočetní techniky MČP1, v němž budou 

zohledněny závěry a výstupy z personálního auditu MČP1, proběhne také průzkum trhu, a výstupem bude návrh 

zadávací dokumentace k nadlimitnímu VŘ, která přijde sem, na komisi k projednání, z ní také vyplyne i upřesnění 

celkové ceny. Až následně půjde Radě MČP1 ke schválení, tak je to zapsáno i v důvodové zprávě.  

Proběhlo také jednání pana Ulricha s hlavní rozpočtářkou MČP1, z něhož vyšlo, že to bude financováno z rozpočtu 

na příští rok, a dodání začátkem příštího roku. Vypsání VŘ by proběhlo ještě letos. 

Následně proběhla diskuze. Po jejím ukončení bylo na monitory v jednací místnosti promítnuto navrhované 

usnesení k aktuálně projednávanému tématu, a pan předseda ho přednesl. Změny na navrhované usnesení 

nebyly vzneseny. Následně o něm nechal pan předseda Hamr členy komise hlasovat. 

Usnesení KINF č.: 6/13/13.06.2024 

KINF bere na vědomí informace od vedoucího OINF MČP1 p. M.Ulricha o připravovaném záměru veřejné 
zakázky „Obnova výpočetní techniky MČP1“ (24/0202/VZ).   
KINF doporučuje radě MČP1 schválit přípravu realizace záměru veřejné zakázky „Obnova výpočetní 
techniky MČP1“ (24/0202/VZ)  
  
Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

PZN: 17:05 se odpojil od jednání pan K.Ulm. 

 

5. Schválení termínů jednání KINF na 2. pololetí roku 2024 

Předkladatel: Jan Turek (tajemník komise) 

Navrhované termíny: 

19.9. - jednací místnost "Pitevna" s velkým projektorem - (j.m. 212 je obsazená)  

17.10. - jednací místnost 212 (ta standardní, ve které scházíme)  

14.11. - jednací místnost 212  

19.12. - jednací místnost 212   

PZN: Jsou to čtvrtky 16:00 až 18:00, ve zmíněné termíny jsou jednací místnosti zarezervovány. 

Následně proběhla diskuze, při ní pan radní Bureš připomenul, že datum 19.12.2024 by mohlo kolidovat s 

přesunutým jednáním Zastupitelstva na Žofíně, ale toto datum ještě není jasné. Bylo dohodnuto, že pokud by 

nastala situace s kolidováním data Zastupitelstva, bude termín jednání KINF případně změněn.  

 

Usnesení KINF č.: 6/13/13.06.2024 

KINF schvaluje následující navrhovaná data svých jednání, v 2. polovině roku 2024, 19.9., 17.10.,14.11. 
a 19.12.. 

 
Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 
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6.  Rozvojová strategie IT MČP1 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Pan předseda sdělil na začátek projednávání tohoto bodu následující nosné myšlenky a návrhy řešení. 

Chtěli jsme udělat Informační koncepci MČP1, ale KINF byl přednesen komentář pana Rady, k tomuto tématu na 

minulém zasedání, který je jedním z hlavních aktérů, v rámci spolupráce s Magistrátem hlavního města Prahy 

(dále jen MHMP). Z jeho komentáře vyšlo, že aktuální řešení Informační koncepce, kterou jako městská část 

máme po jejím vytvoření převzít od MHMP (myšleno její hlavní část s osnovou) a doplnit k ní svojí část, v rámci 

svých specifik, a tím vytvořit novou aktuální Informační koncepci MČP1 na 5let, je v nedohlednu. 

Odbor informatiky řídí pan Ulrich, a Rada je politický řídicí orgán a v KINF jsou odborníci, kteří jí v tom pomáhají. 

Potřebujeme tedy (myšleno KINF) nástroj, strategii, která se nebude krýt s Informační koncepcí. Navrhuji, 

abychom vytvořili jednoduchý dokument na 2 roky, kde bude jasné, jaký stav je teď, jaký bude za 2 roky, jakým 

způsobem se k tomu stavu dopracujeme. 

Pan předseda také připomněl zúčastněným, že dopředně zaslal členům komise návrh usnesení, které celkově 

vystihuje celé téma a je v podstatě základní osnovou k vytvoření Rozvojové strategie IT MČP1. Následně pan 

předseda spustil diskuzi k tématu. Mimo jiné bylo k tématu v diskuzi proneseno: 

 Pan radní Bureš sdělil, že dokument „Zpráva o stavu“, která se dělá pro potřeby jednání KINF, aktuální stav 

na začátku období a následně aktualizace v polovině období, což bude teď o prázdninách, stavy 2019 až 

2022, implementační preference roku 2022, infrastruktura k roku 2023, klíčové aplikace a veškeré rozvojové 

plány pro 2022 až 2026, a aktuálně dojde k vyhodnocení plánu, co je hotové, úpravy ze strany MHMP, 

projekty, které MHMP zcela zrušil, atd., je celou dobu uložen na SharePointu MČP1, a je přístupný pro 

všechny členy. 

 2. dokument – Odpovědnosti a pravomoci Odboru informatiky (personálie, odpovědnosti, atd.), taktéž 

 připomněl také, že celý plán rozvoje informatiky je přímo v programovém prohlášení (koalice MČP1). 

 Pan Soukup sdělil, že by bylo dobré, vhodné provést konsolidaci všech informací a promítnout je do 

navrhovaného dokumentu rozvojové strategie, zabývat se tím to co je skutečně důležité, tedy směřovaní IT 

MČP1, a ne především vyplňovat jednání komise odsouhlasováním mandatorních výdajů.  

 Pan předseda Hamr sdělil, že prodlužování jednání komise útržkovitými informacemi není vyhovující v rámci 

manažerského řízení. Za naši základní povinnost považuji mít aktualizovaný plán, který necháme schválit 

Radou MČP1 a následně ho budeme řídit – pomáhat ho řídit Radě, panu radnímu, panu vedoucímu OINF.  

Protože, když přinesete do jednání komise najednou žádosti o schválení nového HW, přechod na Windows 

11, potřebujeme nové úložiště, ale toto všechno má být zanalyzované, a má to být již zapracované do 

strategie na 2 roky dopředu. Plán obměny HW, jak probíhat, popis „mandatorních“ výdajů, prodloužení 

smluv, které se řeší každý rok, atd. 

 Pan vedoucí Ulrich se ohradil, na předešlé sdělení pana předsedy Hamra, že své sdělení formuloval komisi 

tak, že snad informatika MČP1 neví jak má starý HW, atd. To, že se na MČP1 neobměňuje HW, se probírá 

na jednáních KINF dlouhodobě, každý rok žádáme o finanční prostředky do rozpočtu na investice do HW, a 

nedostáváme je. Pouze jednou za 10let 4mil. Když budeme mít strategii, která není kryta finančními 

prostředky, tak k čemu bude? My víme, že nám HW stárne a upozorňujeme na to posledních 6 let, a že 

potřebujeme mít pravidelný přísun HW na obměnu, abychom si příslušné akce s tím spojené mohli 

naplánovat. Investice, které proběhly v poslední době, proběhly jen kvůli tomu, že dodavatel řekl, že na 

stávající konfiguraci nám agenda přestupků nepoběží, a proto probíhaly nákupy serverů a pole. Proto byly 

tyto investiční akce řešeny ad-hoc, na základě schválení implementaci SW řešení agendy přestupků Radou 

MČP1, bohužel na to nebyly adekvátní HW prostředky. Když nejsou finance, nedá se obnova plánovat, atd. 

 Pan předseda Hamr v reakci na prohlášení pana vedoucího Ulricha sdělil, že ho neosočuje, že neví, jak starý 

HW na MČP1 je, nýbrž pouze poukazuje, že je to důsledek neexistence Informační strategiei, kterou je 

potřeba připravit v kontextu celého životního cyklu, celé informatiky, včetně serverů, uživatelského HW, 

včetně aplikací, a celé řídicí struktury. To, že nemá OINF potřebnou vážnost, aby jí byl přidělován dostatek 

finančních prostředků do rozpočtu, je důsledek toho, že nemáme Informační strategii. To všechno je 

důsledek nevytvoření vize, neprosazení strategie a nezískání politické podpory pro tu strategii. IT si zaslouží 

dostatečnou politickou pozornost a podporu, a informatika to standardně dělá tak, že vytvoří vizi, cíle, 

zohlední všechny technické a technologické pokroky a nedostatky, které na 2 roky dopředu dokáže 

předpokládat. (např. že dojde kapacita diskového pole, s novými agendami bude potřeba posílit HW, skončí 

životnost počítačů po 7 letech, atd.) Jsme tady od toho, abychom vám pomohli prosadit rozvoj informatiky, 
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ale prozatím k tomu nemáme potřebnou strategii. Prosadit vytvoření a schválení strategie považuji za svoji 

povinnost.  

 Pan Soukup vznesl otázku do pléna, jak bude přistupováno k rozvojovým požadavkům, toho typu, když daný 

odbor nebo oddělení MČP1 má rozvojový IT požadavek, který v rámci servisu požaduje po OINF vyřešit? 

Následně připomněl, že je důležité si určit, na jaké úrovni bude celé téma řešeno, neboť OINF nemá žádné 

oddělení vývoje, tedy mimo provozních a správcovských IT pracovníků žádné další pracovníky, kteří by se 

mohli úkolů s tím spojených zhostit. Proto můžou být některé projekty nerealizovatelné, protože nejsou 

k dispozici potřebné lidské zdroje ve stávajícím IT týmu MČP1. A ta úroveň řešení by byla promítnuta i do 

dokumentu informační koncepce MČP1. Je potřeba nastavit pravidla financování, a je potřeba definovat a 

vyjadřovat u daných projektů rizika řešení i neřešení, která jsou s tím spojená. 

Po ukončení diskuze dal pan předseda Hamr hlasovat o následujícím usnesení, jež bylo promítnuto i na monitory 

v jednací místnosti. 

Usnesení KINF č.: 6/13/13.06.2024 

"KINF doporučuje Radě MČ Praha 1, aby pověřila věcně příslušného radního, aby předložil v termínu tří 
měsíců Strategii ICT a Smart Cities městské části Praha 1 a to přibližně s následujícími parametry: 

1) plánovací období nejméně 2 roky 

2) aktuální a cílový stav informatiky a Smart Cities 

                     a) technologická a aplikační architektura (zjednodušené schéma) 

                     b) metody plánování a řízení informatiky 

                     c) přehled hlavních faktorů motivace ke změnám: legislativní, organizační, technologické atd. 

3) seznam plánovaných projektů, jejich cíle a stručný obsah  

                     a) projekty ISVS (informační systémy veřejné správy) 

                     b) projekty podpůrné, provozní a obchodní 

                     c) projekty Smart City 

                     d) projekty v oblasti zabezpečení infrastruktury a bezpečnosti 

4) seznam plánovaných změn v oblasti řízení ICT a Smart City 

                     a) plán naplnění personálních potřeb 

                     b) plán rozvoje kompetencí lidských zdrojů 

                     c) řízení životního cyklu aplikací, kvality a bezpečnosti  

5) dokument by měl být stručný, přehledný a srozumitelný" 

 

Hlasování:           

Pro: 5  Proti: 0   Zdržel se: 1 

Usnesení bylo přijato 

 

7. Aktuální informace o ICT od gesčního radního pana Richarda Bureše 

Pan Radní si posteskl, že na jeho bod většinou nezbývá čas v 2 hodinovém jednacím okně. 

 Draft konceptu portálu občana, který jde všem vedoucím  

 IROP v jakém jsme stavu - Ministerstvo vnitra má vypisovat výzvu čistě pro Prahu 44 – 46 čistě pro 

Prahu – zpracováváme část bezpečnostní, kterou připravujeme do IROPU i do této výzvy, protože IROP 

kryje 50%, výzva MV kryje 100% bez DPH 

 Připravujeme portál úředníka, plánování, notifikace o konci záruk, o platnosti certifikací, atd. 

 Řeší se hlasovací zařízení na jednání Zastupitelstva, protože to aktuální je již zastaralé, je to jeho 1. 

verze – nabídka na něj byla předána Vnějším vztahům 

 V jakém stavu jsou Zábory, které MHMP konečně uchopilo – plánovaná celoměstská unifikace 

 Největší vytížení je v rámci agendy přestupků, dnes bylo jednání na MHMP, pan radní Bureš měl 

proslov směrem k nepřítomnému panu Karolymu, který se omluvil 10 min po začátku jednání, řeší se 

hlavně předání rozpracovaných přestupků, které by mělo proběhnout září až listopad, atd…  

 Pan radní podotkl, že ke každému tématu přinesl dokumentaci, ale když už vypršel čas jednání, tak 

témata přednesl alespoň zkráceně, heslovitě. 
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8. Aktuální informace od vedoucího odboru informatiky MČP1 pana Miroslava Ulricha  

Pan vedoucí sdělil všechny informace, které měl připravené na dnešní jednání komise při projednání témat v bodu č. 4. 

 

9. Různé 

Do bodu č. 8 nikdo z přítomných nenavrhl další téma k projednání. 

 

Přílohy zápisu: 

Prezentační listina č.13/13.06.2024        

  

Zápis sepsán dne: 12.7.2024  

 

Předán k ověření: 26.7.2024   

            

Ověřovatel zápisu: David Soukup    Předseda KINF: Tomáš Hamr  

 

   

            


